

## PROTOKOLL RY 1/2025

Datum: 2025-01-15

Plats: Teamsmöte

Närvarande: R+S Jocke Berg (JB), Ordförande  
(R = beslutande Rallyutskottet) R Benny Cronert (BC), Ledamot  
(S = beslutande SM-styrgruppen) R David Lindström (DL), Ledamot  
R Theres Thörnevall (TT), Ledamot  
R+S Fredrik Andersson (FA), Ledamot  
S Hans Bååth (HB), SM-styrgruppen  
S Mikael Gustavsson (MG), SM-styrgruppen  
S Anna Nordkvist (AN), SM-styrgruppen  
S Jonas Kruse (JK), SBF  
Lars Jonsson (LJ), SBF  
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén  
Rickard Johansson(RJ), SBF

Frånvarande: Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén

Till Officiella meddelanden:

§ 7 - Enhetsdäcksdekal

- 
- § 1 **Mötets öppnande**
  - § 2 **Föregående mötesprotokoll**
  - § 3 **Fastställande av mötets dagordning**
  - § 4 **SM-styrgruppen**
  - § 5 **Teknik**
  - § 6 **Säkerhet**
  - § 7 **Rallyutskottet**
  - § 8 **Ekonomi**
  - § 9 **Landslag**
  - § 10 **Dispenser**
  - § 11 **Öppet Rallyforum**
  - § 12 **SGA**
  - § 13 **Övriga frågor**
  - § 14 **Närvarolistan**
  - § 15 **Nästa möte**
  - § 16 **Mötets avslutande**
-

**§ 1 Mötets öppnande**

Ordföranden Jocke Berg hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

**§ 2 Föregående mötesprotokoll**

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

**§ 3 Fastställande av dagordning**

Dagordning för mötet fastställdes.

**§ 4 SM-styrgruppen**

- Teammästerskap 2025 behöver publiceras.  
Beslut: JK ger Sebastian Bourghardt i uppdrag att skapa en nyhet.
- Arbetet med att komma igång med juniorsatsningen kommer intensifieras.  
Beslut: HB blir sammankallande för en mindre grupp som jobbar med detta, mailar samtliga i SM-styrgruppen och RU information om detta.
- Förfråga har inkommit angående att använda annat märke på vinterdäck för 13" och 14".  
Beslut: Så länge dubbutstick ej överstig 7mm är detta okej, publiceras på hemsida.

**§ 5 Teknik**

**Byte växellåda från automat till manuell i Grp F**

- Fortsatt utredning, frågan tas med till kommande SGA-träff för att diskuteras.

**Regelverk för hjulhus fram i Grp HB**

- TK får med sig frågan och ta fram ett förslag på regelskrivning för hantering av hjulhus.

**Uppdatering NAT4WD**

- Beslut att kalla intressenter till ett Teamsmöte kommande vecka, för att diskutera nuvarande förslag.

**§ 6 Säkerhet**

- Arbete pågår med att skapa en överblick över möjligheten att hyra Rakel till större tävlingar.
- Ny väg för incidentrapportering är klar, dessa skickas numera till [incident@sbf.se](mailto:incident@sbf.se)
- Fliken för säkerhet på hemsidan är under uppdatering och förenkling för att man lättare ska hitta information.
- Uppdaterad medförsäkransblankett kommer presenteras på hemsidan.

**§ 7 Rallyutskottet**

**Däck:**

- DL kommer utöka däcklistan med dimensioner på däcken.
- Ansökan om inklassning av nytt somraddäck har inkommit, men avslagits då ritningen inte uppfyller RY-T.

**Rallyregler:**

- LJ har kontakt med arrangör som haft särskilt tillstånd hos Länsstyrelsen, där arrangör jobbade mycket med olika säkerhetsåtgärder och de gärna vill berätta mer om det. Arrangör kommer bjudas in till nästnasta SGA-möte.
- Dekaler för Hankook är större än regelverket för hörnen på bilen.  
Beslut: FA skapar ett OM.

**§ 8 Ekonomi**

- Inget nytt.

**§ 9 Landslag**

- Pier Steffansson kommer introduceras i juniorsatsningen inom SM.

**§ 10 Dispenser**

- Inga nya dispensansökningar har inkommit.

**§ 11 Öppet Rallyforum**

- Inget nytt.

**§ 12 SGA**

- Nästa SGA-möte kommer hållas 22/1.

**§ 13 Övriga frågor**

- Hemsidan har några mindre uppdatering inför 2025.
- TT efterfrågar statistik på hemsidan, men tyvärr går det ej få fram på en specifik sida.
- FA jobbar vidare med att integrera oss i Kundo
- Arbetet uppstartat inför Bilsport Performance & Custom Motor Show på Elmia i Jönköping under påskhelgen (18-21 april).
- DL var på Bilsportkonferens Syd föregående helg, som hade varit en mycket trevlig och positiv tillställning med mycket bra anda.
- Det saknas en samlingspunkt för tävlingar, där man kan hitta inbjudningar och resultat på ett enkelt sätt på SBF.se, LJ får i uppdrag att undersöka möjligheterna.

**§ 14 Närvarolistan**

- Utgick detta möte

**§ 15 Nästa möte**

- Nästa möte bokad till den 29/1 kl 19:00

**§ 16 Mötets avslutande**

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:20.

**Protokoll upprättat av:**



---

Fredrik Andersson

**Protokoll justerat av:**



---

Joakim Berg